
 

Afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 61 Hals 
På KONTORET, Bøgevej 2, ONSDAG 16/11 2022 

Kl 19.00 
 

REFERAT 

 
Fremmødte: Bodil, Henning, Birthe G, Birthe A, Hans H, Nils, Hanne og Karen 
Fraværende med afbud: Majbrit 
Fraværende uden afbud:              Opfølgning Ansvarlig 
1 Godkendelse af dagsor-

den  
Godkendt   

2 Godkendelse af referat Godkendt    

3 Fra afd. Best medlemmer Julefrokosten aflyst. I år er pengene brugt på andet. 
Græs om søen på Idrætsalle skulle slås 1-2 gange 
årligt. Men hvordan? 
Sandkassen Idrætsalle skal ordnes. 
Dialyse affald kan ikke gå i Molokker og fylder for me-
get i alm containere. Hvordan løser vi det problem i de 
røde boliger på Idrætsalle?? 
Alle der ønsker det må deltage i besigtigelsesturen.  
 

  

4 Meddelelser fra Forman-
den 

 
 
Hjertestarter opsat ved siden af postkasserne på Bø-
gevej 2. Er tilmeldt TrygFonden og dermed også alarm 
112. Seneste: Hjertestarteren har allerede været 
afhentet af en hjerteløber efter oplysning fra 112. Blev 
ikke brugt, men sat tilbage. Er kontrolleret og alt ok og 
genaktiveret overfor TrygFonden og 112. 
 

  
 
 

5 Orientering fra SHB Div renoveringer og nybyggerier blev omtalt   

6 Økonomi Lille forbrug, bortset fra en ny hjertestarter. 
Men alligevel prøver vi at flytte møderne tilbage til 
kontoret, hvilket giver en udgift der er 75% mindre 
end ved at holde møder ude. Hvis der på et tidspunkt 
bliver utryghed ved at vi sidder så tæt sammen, flytter 
vi straks møderne ud af huset igen. 
 

  

 7 Nybyggerier   Gennemgået under punkt 5   

8 Aktiviteter  Hvis der fremkommer ønsker om aktiviteter tager vi 
det op med det samme. Men P.T. har ingen ønsker, og 
vi har heller ingen steder at lave aktiviteter, før vi kan 
gøre det udendørs. Hvis der opstår ønsker om noget, 
vil vi prøve om vi kan leje spejdernes hus, ligesom vi 
gjorde til SHB´s jubilæum. 
 

  



9 Legepladsudvalg 
(Birthe G og Majbrit) 

Som nævnt under punkt 3, ønskes sandkassen på 
Idrætsalle repareret med manglende brædder/kanter, 
så der ikke sker uheld på grund af manglende vedlige-
holdelse. 

  

10 Kursus/besigtigelsestur 
2023 

9-11 juni til Malmø. STOR interesse, og som nævnt 
under punkt 3 var der absolut enighed om, at de der 
ønsker at deltage må deltage. Så må vi sammen med 
administrationen finde en løsning på det økonomiske. I 
2023 skal vi jo heller ikke købe hjertestarter, og vi må 
overveje omfanget af julefrokost 2023, ligesom vi spa-
rer ved at holde best møderne på kontoret. 
 

  

11 Eventuelt Forplejning ved næste møde??  
Samme som idag, snitter. Måske næste gang fra an-
den leverandør, for at dele sol og vind lige. 

  

12 Næste møde Onsdag den 22. Februar 2023 kl 19.00, på kontoret på 
Bøgevej 2 

  

HUSK at meddele inden for 3 dage, hvis du IKKE kan godkende dette referat, og derefter sendes det til 
SHB til hjemmesiden. 


